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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Lantos Csaba miniszter úr és Steiner Attila 
államtitkár úr ellátogat-e velem Recskre?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Ez év január 17-én írásbeli kérdéssel fordultam Miniszter Úrhoz az iránt érdeklődve, hogy Ön és
minisztériuma megvizsgálja-e, hogy a recski andezitbánya engedélyezése során minden rendben
ment-e. Szerettem volna megtudni, hogy elfogadhatónak tartja-e, hogy a hatóságok úgy adnak ki
engedélyt  egy  falu  határában  található,  a  lakosságot  ezért  közvetlenül  is  érintő  andezit  bánya
megnyitásához,  hogy  nem  történik  meg  a  lakosság  körültekintő  tájékoztatása,  véleményének
figyelembevétele.
 
Az Ön megbízásából az írásbeli kérdésre Steiner Attila, az Energiaügyi Minisztérium államtitkára
válaszolt.  Pontosabban  ő  csak  leírta,  hogy a  környezetvédelmi  hatóság  valóban  engedélyezte  a
bányászati tevékenységet.
 
A kérdésem ugyanakkor nem arra irányult, hogy mit csinált a környezetvédelmi hatóság, hanem az
iránt érdeklődtem, hogy a Minisztérium miért nem vizsgálja felül a nyilvánvalóan hibás döntést, és
a Minisztérium mit gondol minderről.
A külszíni bánya ugyanis közvetlen a recski Hunyadi János út fölött helyezkedik el, alig néhány
méterre a lakóházaktól, ahol családok élnek. Ők félnek a jövőtől, a várható por- és zajszennyezéstől,
attól pedig kifejezetten rettegnek, hogy egyszer csak megindul a föld és rászakad a házukra.
 
Ezért  írtam  Önnek  levelet  is,  melyben  arra  invitálom,  hogy  látogasson  el  velem  Recskre,
győződjünk  meg  róla  közösen,  hogy  a  bánya  mennyire  összeegyeztethetetlen  a  helyi  emberek
lakhatásával, az élhető környezettel. Beszélgessünk a helyiekkel, hallgassa meg félelmeiket. Úgy
gondolom, hogy ez a látogatás segítene megérteni, mi a baj ezzel a bányanyitással. Egy település



 
életét döntően befolyásoló beruházásról nem lehet kizárólag a Minisztériumból véleményt alkotni,
ez olyan ügy, amit személyesen is látni kell!
 
Az államtitkár  válaszát kézhez kapva úgy vélem, hogy szintén hasznos lenne,  ha Steiner  Attila
államtitkár úr is eljönne, és valós képet kapna a kialakult helyzetről. Neki is látnia kell, mi történik
Recsken!
 
A következő kérdések teszem fel ezzel kapcsolatban Miniszter Úrnak:

• Elfogadja-e meghívásomat Recskre?
• Steiner Attila államtitkár úr elfogadja-e meghívásomat Recskre?

 
Segítő együttműködését előre is köszönöm!
 
Üdvözlettel:
 
Kanász-Nagy Máté
(LMP)
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